
Referat                                                            
Bestyrelsesmøde                                     
Tirsdag d. 20. juni 2017
 i klubhuset kl. 17.00 

Indkaldte: Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen, Morten Adel Larsen, 
Hanne Clausen, Bjarne Rasmussen og Georg Schønemann.    
  

Fremmødte:  Kasper Jørgensen, Inge Jørgensen, Fritz Lauritsen og Georg 
Schønemann.

Fraværende:  Morten Adel Larsen, Hanne Clausen og Bjarne Rasmussen.

Dagsorden / referat:               Tovholder:

1. Godkendelse af sidste referat.
Ikke drøftet.

2. Nyt fra formanden.
Et medlem har henvendt sig vedr. brug af klubfaciliteter til et større firma-
arrangement i september måned.  Da klubben i den anledning kunne opnå en 
række fordele, vil vi overveje det nærmere, når vi får mere detaljerede oplysninger. 

Vi overvejer om fjernsynet i klublokalet kan tilpasses så det løbende viser 
Info-meddelelser fra A.m.b.a`s infoskærm.
Carl Andersen kontaktes Kasper

Det planlagte arrangement med LM-klubben er aflyst p.g.a. manglende 
tilslutning.

Bo Bøje fra Melges-gruppen har forespurgt om det er muligt at opstille 
et antal Melgesbåde med mast i en periode omkring Agersø Rundt og 
deres DM-stævne.
A.m.b.a. forespørges              Kasper/Fritz

3.  Nyt fra A.m.b.a.
Kranprojektet:  færdiggørelse af fundament: uge 26, montering af selve 
krandelen: uge 29.  Krantest 21/7 -17.

A.m.b.a. afholder evalueringsmøde for Åben Havn arrangementet.  
Regnskabet udviser for KRS et mindre underskud. Vi deltager m.                Kasper.



4.   Nyt fra kassereren.
Bankbeholdninger:  Klubkassen: tkr. 222, Sejlerskolen: tkr. 25 og
kapsejladsudvalget: tkr. 25.  Det er stort set sammen niveau som i 2016.

Inge får tilsendt oplæg til statusopgørelse, - skema og redegørelse.               Georg

5.  Nyt fra udvalgene.
I forsøget på at finde ny leverandør til servicering af vore følgebåde, 
har vi afprøvet en ny.  Kvaliteten er OK, men prisen ligger i det 
øvre niveau.  Pro-Safe forespørges om de er interesseret i denne opgave,  
hvilket ville spare os for en del transport, da dette firma er lokalt og samtidig 
kunne der måske være mulighed for et sponsorat.                   Fritz

Vi forsøger at lave en bredere pressedækning op til årets Agersø Rundt. Målet 
må være en stigning i deltagerantallet ifht. sidste år.  Vi vil samtidig fokusere 
særskilt på klubbens egne sejler samt tur/familieløbet.
Bredere omtaler i Min Båd, Bådmagasinet, Sjællandske og KorsørPosten. Georg

Vi igangsætter straks opsætning af en mast til vindmåler på molenokken, og 
får funktionen aktiveret på hjemmesiden.              Fritz/Kasper

Vi vil forsøge at få tilladelse fra A.m.b.a. til at fjerne en pæl mellem vores 
følgebåde og samtidig etablere en betonklods på bunden til agterfortøjning.              Fritz

                    

6.  Fælles infomøde med A.m.b.a.

Det fælles infomøde med A.m.b.a. mandag den 19. juni var besøgt af godt 
20 medlemmer, der bestod af både nye og ældre medlemmer. Formålet var
naturligvis information, men også at få skabt en dialog omkring medlemmernes 
forventninger til bestyrelserne.  Den gennemgående forventning var helt klart en 
bedre kommunikation, modtagelse af nye medlemmer samt en mentorordning.
Vi laver en opsamling med A.m.b.a. for evt. tiltag. Georg

I kommende nyhedsbrev opridses retningslinjer for den daglige brug af 
klublokalet m.h.t. lukning, oprydning og renholdelse. Georg

7. Eventuelt.
Bestyrelsen har ansvaret for sikkerhedsforholdene på vores både.  
Derfor skal vi have udarbejdet en procedure for, hvordan vi sikrer os at 
disse overholdes. Ligeledes skal vi have revideret retningslinjerne 
for førerne af bådene.  Således bør vi indføre en min. alder samt 
godkendelse af, hvem der må føre hvilke både.  Fører skal naturligvis 
have de nødvendige tilladelser mht. speedbådskørekort m.v.
Udarbejdes evt. sammen med Søren W Georg

 Vi begynder allerede nu at planlægge vinterens arrangementer, så vi kan 
udmelde et færdigt program inden sejlsæsonens er slut.
*  Motorlære                      Fritz
*  Rent Skib og FTLF                      Kasper
*  VTS og VHF, Søren W kontaktes som tovholder                      Georg
* Meteorologi, Søren W kontaktes som tovholder                      Georg
   På næste møde samles op omkring programmet.



Vi kontakter hurtigst muligt arkitekt Johnny (medens han endnu er gratis) for at få lavet et
skitseprojekt til en ny juniorafdeling. Karl orienteres inden.                                    Georg

Forslag til næste møde:

Tirsdag den 11. juli 2017 kl. 17.00. Referant: Georg Schønemann


